
Protokoll från ordinarie föreningsstämma för Gruddbo-Levsnäs samfällighetsförening 

 

 

Tid och plats: Den 23 maj 2009 klockan 14.00 – 16.00, församlingssalen i Gamla 

kommunalhuset, Sollerön. 

Närvarande: 41 medlemmar i bifogad närvarolista. 

 

§ 1 Torbjörn Aulin hälsar samtliga närvarande välkomna och förklarar stämman 

öppnad. 

 

§ 2 Till ordförande för stämman valdes Torbjörn Aulin 

 

§ 3 Till sekreterare för stämman valdes Agneta Birol 

 

§ 4 Göran Karlsson och Örjan Andersson utsågs att justera dagens protokoll samt att 

vara rösträknare. 

 

§ 5 Stämman ansågs vara behörigt kallad 

 

§ 6 Styrelsens och revisorernas berättelser redovisades och godkändes. 

 

§ 7 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 

 

§ 8 Styrelsens förslag om arvoden för styrelsen samt för valberedningen godtogs av 

stämman med 450 kr per styrelsemöte, 12 000 kronor till kassören, 1000 kr per 

person till revisorerna och arvodet till valberedningen till 1000 kr per person. 

Övriga arvoden skall vara knutna till basbeloppet enligt tidigare beslut. 

 

§ 9 Stämman beslutade godkänna styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 

debiteringslängd. 

 

§ 10 Till styrelseordförande för ett år valdes Torbjörn Aulin.     omval 

  

§ 11 Till Ordinarie styrelseledamöter för två år valdes 

 Jan-Erik Björk               nyval      

 Mattias Ekeblad          nyval   

Margareta Porseryd    omval 

 

§ 12 Till Styrelsesuppleanter för ett år valdes 
 Stig Säflund                omval                

Per Aschan               omval 

Christina Wahlström   nyval  

 

§ 13 Till revisorer på ett år valdes 

Göran Karlsson            omval 

Arja Aschan                  omval 

 

§14 Till revisorssuppleant för ett år valdes 

Susanna Chamberlain      omval 

 



  

 

§ 15 Till valberedningen för ett år valdes 

Bosse Andersson     sammankallande 

Gunilla Tjäder 

Örjan Andersson 

 

§ 16 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

Inga ärenden fanns att behandla. Inga övriga frågor har anmälts i behörig 

ordning. 

 

§ 17 Övriga frågor 

Torbjörn Aulin redogör för bakgrund till styrelsens beslut om att ansöka om 

anläggningsförrättning hos lantmäteriet angående parkmarken Häradsarvet 

212:6 

Om någon medlem önskar ha en ytterligare extra stämma med anledning av 

beslutet förväntas en skrivelse om detta inkomma inom kort. Ansökan om 

förrättning kommer att skickas in till lantmäteriet om c:a två veckor från 

stämmans datum. 

 

Städdagen inom området 

Stämman har önskemål om att ha städdag och stämma på samma dag nästa år 

Styrelsen tycker att det kan vara värt att prövas. 

 

TV 4 sport 

Förslag att ta bort TV4 sport mot Eurosport. Styrelsen tar med sig frågan. 

 

Container 

Fråga om varför det inte går att sätta upp en container för flaskor och glas. 

Svar: Det blir mycket kostsamt. 

 

§ 18 Stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på samfällighetens hemsida. 

samt skickas ut i samband med utdebiteringen i september. 

 

§ 19 Stämman förklaras avslutad 

 

 

 

Vid protokollet   Godkännes 

 

Agneta Birol    Torbjörn Aulin 

Sekr.                                              ordf. 

 

 

Justeras: 

 

Göran Karlsson                                                            Örjan Andersson 

 

 

      


